

## Bio 2025 (ENG)

Giulia Dabalà isn't just an artist—she's a force of nature. Shaped by her childhood in Myanmar—once known as Burma—the Swiss-Italian singer/producer channels her global roots into a genre-bending sound that blends alt-pop, folk traditions, and electronic experimentation. Drawing inspiration from societal issues, her own experiences, and eclectic musical taste, Giulia weaves a vibrant tapestry of organic rhythms and bold, modern textures that transcend conventional categorization to create something entirely her own.

Her main weapon is her voice—raw and unapologetic, telling stories of femininity, resilience, and emotional chaos. With her hypnotic stage presence, she turns every performance into a cathartic release, commanding drum machines, loops, and harmonies with the precision of an alchemist. From winning prestigious awards to electrifying international festival audiences, Giulia has proven she's here to break molds. Through songs that delve fearlessly into anger, sorrow, and power, she invites you into a space where you can finally embrace your imperfections, where you can turn your vulnerability into a strength.

## Bio 2025 (FR)

Giulia Dabalà n'est pas seulement une artiste, c'est une véritable force de la nature. Marquée par son enfance au Myanmar — autrefois appelé Birmanie — la chanteuse et productrice italo-suisse puise dans ses racines internationales pour créer un son unique, mêlant alt-pop, traditions folkloriques et expérimentations électroniques. Inspirée par les enjeux de société, ses expériences personnelles et ses goûts musicaux éclectiques, Giulia crée une mosaïque vibrante de rythmes organiques et de textures modernes, franchissant les frontières des genres pour bâtir un univers qui lui est propre.

Son arme principale, c'est sa voix : brute, sans concessions, elle porte des récits de féminité, de résilience et de chaos émotionnel. Sur scène, sa présence hypnotique transforme chaque performance en une véritable libération cathartique, où elle manie boîtes à rythmes, boucles et harmonies avec la précision d'une alchimiste.

Des prix prestigieux qu'elle a remportés à la ferveur qu'elle suscite sur les scènes des festivals internationaux, Giulia a prouvé qu'elle était là pour briser les codes. À travers des chansons qui plongent sans crainte dans la colère, le chagrin et la puissance, elle vous invite dans un espace où vous pouvez enfin accueillir vos imperfections, où votre vulnérabilité devient une force.